
Bestyrelsesmøde søndag den 9/12 kl 20 Referat 

Deltagere: Mette, Zandra, Andrew, Katrine 

 

1. Godkendelse af sidste referat ok 

2. Nyt fra Mette Mette måler boxe op, besøg af arbejdstilsyn, påbud er 

udbedret, men gulv i elevstald skal drøftes.  

3. Nyt fra formanden: certificeringerne: katrine sender 

certificeringspapirerne til Zandra, ingen har tid lige nu til at få dem i 

mål. lov om hestehold 2020: Vi skal have sat plan i gang for hvad og 

hvor meget der skal laves dato for generalforsamling onsdag den 20. 

februar kl 19.30. vi starter kl. 19 med top 3    Følgende er på valg: 

sekretær,ny skal findes, vi laver en søge annonce formand, 

modtager genvalg bestyrelsesmedlem Vides ikke da Anna er 

sygemeldt. Forespørgsel fra Erika, kan ikke imødekommes  

4. Nyt fra næstformand. Har lejet tromle til kommende stævne 

5. Nyt fra stævneudvlagsformand v/katrine. Hvem skal være tovholder 

til landsstævnet  ingen løsning pt. stævne kommende weekend 

aktiviteterne er drøftet 

6. Nyt fra kasserer: budget 2019 Katrine og Zandra laver budget for 

2019 sammen 

7. Nyt fra fonden: bund, vandingsanlæg ikke tilstede 

8. Nyt fra sekretær ikke tilstede 

9. Nyt fra Marianne: annonce/reklame, ridestier Ikke tilstede 

 


